

List of addresses in Beijing for Entry and Exit Reception of the Public Security Bureaus

东城分局: 东城区珠市口东大街 16-5

Dongcheng office: Dongcheng Qu Zhushi kou dong dajie 16-5

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30

西城分局: 西城区新壁街 3 号

Xicheng Office: Xicheng Qu Xinbi jie 3 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30

朝阳分局: 朝阳区酒仙桥北路甲十号院 304 号楼

Chaoyang office: Chaoyang Qu Jiuxiqn Qiao bei lu jia shi hao yuan 304 hao lou

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30

海淀分局: 海淀区阜城路 67 号

Haidian office: Haidian Qu Fucheng lu 67 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 17:00

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 17:00

丰台分局: 丰台区管路 58-2 号

Fengtai office: Fengtai Qu Guan lu 58-2 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30

石景山分局: 石景山区古城南里甲 3 号

Shijingshan office: Shijingshan Qu Gucheng Nanli jia 3 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 12:00; 13:30 – 17:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 12:00; 13:30 – 17:30

门头沟分局: 门头沟区新桥大街 45 号

Mentougou office: Mentougou Qu Xinqiao dajie 45 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30

房山分局: 房山区拱辰街道政通路 16 号

Fangshan office: Fangshan Qu Gongchen jiedao Zhengtong lu 16 hao

办公时间: 周一至周六(法定节假日除外) 9:00 – 16:30

Office hours: from Monday to Saturday (except on official holidays) 9:00 – 16:30